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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2012 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 12 grudnia 2012r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:40 obrady XXVI sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 12 grudnia 2012r. Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności 

podpisało 14 radnych, a więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. 

mecenas – Halinę Dańko, radnych, sołtysów oraz nowego pracownika Urzędu Gminy, który 

będzie zajmował się gospodarką komunalną.  

 

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Leszno; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi ; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że zmiany przepisów dotyczące 

utrzymania czystości i porządku w gminach weszły w życie od początku stycznia 2012 roku, 

a od 1 lipca 2013 roku gminy zostały zobowiązane do zorganizowania odbioru odpadów 

komunalnych od swoich mieszkańców. Powiedziała, że gminy miały 18 miesięcy na 

przygotowanie nowego systemu gospodarowania odpadami, przy czym już prawie 12 

miesięcy minęło. Do końca bieżącego roku Rada Gminy musi podjąć określone uchwały. 

Powiedziała, że celem zmiany ustawy  było objęcie wszystkich właścicieli nieruchomości 

sprawnym systemem odbioru odpadów. Celem było utworzenie łatwo dostępnych punktów 

zbiórki selektywnej, np. mebli, odpadów niebezpiecznych, sprzętu elektrycznego lub 

elektronicznego oraz wyeliminowanie dzikich wysypisk śmieci a także likwidacja zjawiska 

palenia odpadów w domach lub na działkach. Zaznaczyła, że opłata za odbiór odpadów 

posegregowanych ma być niższa, żeby zachęcić mieszkańców do segregacji. Powiedziała, że 
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z wprowadzeniem nowego systemu wiąże się konieczność rozwiązania przez mieszkańców 

umów z zakładami, które dotychczas zajmowały się odbiorem odpadów komunalnych. Musi 

to nastąpić do końca czerwca 2013, gdyż od lipca gmina przejmuje wszystkie obowiązki 

związane z gospodarką odpadami.  

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Leszno 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że Rada jest zobowiązana 

dostosować „Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy” do 

„Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami” w terminie 6 miesięcy od dnia uchwalenia 

tego planu. Sejmik woj. mazowieckiego podjął uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami” w dniu 22 października 2012r.  Zgodnie z 

art. 22 ust. 2 ustawy z dnia 1 lipca 2011 roku o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw, regulaminy utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy uchwalone przed dniem wejścia w  życie ustawy zachowują  moc 

do dnia wejścia w  życie nowych regulaminów, nie dłużej jednak niż przez 12 miesięcy od 

dnia wejścia w  życie ustawy (tj. 12 miesięcy od dnia 1 stycznia 2012 roku). Projekt uchwały, 

który radni otrzymali ustala „Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy” 

poprzez wymagania i warunki utrzymania czystości i porządku.  

Odczytała zapisy regulaminu. Zwróciła uwagę na § 12 w którym zapisano ilości i kolory 

worków do selektywnej zbiórki odpadów. Powiedziała, że dotychczas odpady posegregowane 

trafiały do 2 worków, teraz natomiast worków w różnych kolorach będzie 3. Po oczytaniu 

uchwały zapytała czy są jakieś pytania do tego punktu. Pytań nie zgłoszono w związku z 

czym Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosownie. Zaznaczyła, że w chwili obecnej na 

sali obecnych jest 15 radnych ponieważ przybyła radna Zyta Jędraszka.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVI/172/2012 w sprawie uchwalenia „Regulamin utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Leszno”.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została przyjęta 

większością głosów. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że zmiany ustawy, o której cały 

czas jest mowa, wprowadziły różne metody naliczania opłaty za gospodarowanie odpadami. 

W związku z powyższym stawkę za gospodarowanie odpadami można obliczyć w 

następujący sposób: 

 iloczyn liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość i stawki ustalonej; 

 iloczyn ilości zużytej wody z danej nieruchomości i stawki ustalonej; 

 iloczyn powierzchni lokalu mieszkalnego i stawki ustalonej; 

 iloczyn gospodarstwa domowego i stawki ustalonej. 
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Powiedziała, że po dyskusjach radni wraz z Wójtem ustalili, że najsprawiedliwszą metodą 

naliczania opłaty będzie system od ilości osób zamieszkujących daną nieruchomość, gdyż to 

osoby generują odpady. Poprosiła Zastępcę Wójta, żeby przedstawił zgromadzonym sposób 

wyliczenia stawki za odbiór odpadów od mieszkańców naszej gminy. 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że podstawę tych wyliczeń 

stanowiła ilość odpadów powstająca na terenie gminy oszacowana na podstawie sprawozdań, 

które składają nam firmy obsługujące mieszkańców na terenie Gminy Leszno. Zaznaczył, że 

mówi o oszacowaniu ilości śmieci, gdyż firmy są zobowiązane do składania sprawozdań 

kwartalnie, w związku z czym sprawozdań za ostatni kwartał gmina jeszcze nie otrzymała, 

gdyż zostaną one złożone w styczniu. Powiedział, że po zsumowaniu wszystkich sprawozdań 

okazało się, że w roku bieżącym zostanie wyprodukowanych 2 431 ton odpadów. Kolejny 

krok przy wyliczaniu stawki, to koszt utylizacji tych odpadów, a mianowicie jakie są stawki 

w zakładach, które przerabiają odpady komunalne. Średni koszt utylizacji odpadów to 270 zł 

za tonę odpadów. Kolejne składniki wyliczenia stawki to koszty: 

 obsługi administracyjnej systemu – 119 000 zł ( 2 etaty, wyposażenie stanowisk pracy 

oraz koszty obsługi – poczta i.tp.) 

 transportu określone na podstawie szacunków z firm, które obsługują naszą gminę – 

30 000 zł.  

 wykonania i obsługi Gminnego Punktu Selektywnego Odbierania Odpadów –           

ok. 20 000 zł 

 zbiórki odpadów wielkogabarytowych 2 razy w roku – ok. 20 000 zł 

 zakupu worków do segregacji – ok. 60 000 zł 

 szacunkowy odpadów segregowanych – 252 000 zł. 

W sumie te wszystkie składniki dają kwotę  1 157 370 zł  po podzieleniu tego na liczbę 

mieszkańców oraz na ilość miesięcy w roku (12) dają stawkę 10 zł / miesięcznie/ osobę . Do 

wyliczonej kwoty należy dodać amortyzację i koszty podatków oraz zysk firmy, które narzuci 

firma w przetargu, co daje w sumie kwotę 11 zł/ miesięcznie/osobę. Stawka w wysokości 19 

zł jest to stawka za odbiór śmieci niesegregowanych – jest to stawka wyższa, w celu 

mobilizowania mieszkańców do segregowania odpadów.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy są to stawki brutto 

czy netto?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że są to stawki brutto. Powiedział, 

że chciałby dodać, że ilość odpadów, którą podał, a  mianowicie 2 400 ton na rok są to dane 

na podstawie sprawozdań firm plus wyliczenia szacunkowe za ostatni kwartał. Powiedział, że 

jego zdaniem są to dane niższe niż w rzeczywistości, gdyż bardzo często te sprawozdania są 

zaniżane przez firmy. Powiedział, że Wojewódzki Plan Gospodarki Odpadami na którym 

mogliśmy się opierać przyjmuje normę produkcji odpadów  na mieszkańca 361 kg/ rok. 

Gdyby przyjąć te dane to wyliczona stawka byłaby wyższa. Powiedział, że na początku 

przyszłego roku gmina musi zorganizować przetarg na wyłonienie firmy, która będzie 

obsługiwać wszystkich mieszkańców gminy. Jeżeli po przetargu okaże się, że zaproponowana 

przez firmę stawka w przeliczeniu na jednego mieszkańca jest niższa niż przyjęta uchwałą 

Rady Gminy wówczas stawka ta może zostać obniżona.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy sołtysi mają jakieś pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  
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Pan Adam Zdanowski – sołtys wsi Wąsy Wieś zapytał czy przy segregacji odpadów 

mieszkańcy dostaną również pojemnik na odpady zmieszane i czy za ten pojemnik trzeba 

będzie płacić dodatkowo 19 zł.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że uchwała będzie określać dwie 

stawki, niższą dla osób segregujących odpady i wyższą dla osób niesegregujących odpadów. 

Jeżeli dana osoba złoży deklarację, że będzie segregować odpady i będzie wystawiać worki 

przed posesję to będzie płacił niższą stawkę. W stawce za odpady segregowane (11 zł / osoba/ 

miesiąc) mieści się odbiór odpadów posegregowanych oraz pojemnika na odpady zmieszane. 

Warunkiem płacenia niższej stawki jest segregacja odpadów.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zapytała, czy będzie możliwość 

otrzymania większej ilości worków na odpady posegregowane, niż ta zapisana w uchwale? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że ustawa narzucił konieczność 

wpisania do regulaminu minimalnych ilości pojemników na poszczególne rodzaje odpadów, 

przy czym gmina jest zobowiązana odebrać wszystkie odpady od mieszkańców. Powiedział, 

że oczywiście gmina nie pozwoli na jakieś duże przekroczenia jeśli chodzi o śmieci 

zmieszane, ale z pewnością nie będzie robić problemów, żeby mieszkaniec dostał dodatkowe 

worki do segregacji.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział,  że celem radnych i prawników Urzędu Gminy jest 

utrzymanie systemu segregacji odpadów, który już funkcjonuje. Zależy im też na utrzymaniu 

zasady, że mieszkaniec otrzyma tyle worków do segregacji ile wystawi. Powiedział, że 

nowością będzie worek na odpady „zielone” i z nim zapewne początkowo będą jakieś 

problemy, gdyż nie każdy takie odpady będzie oddawał.  

 Pan Adam Zdanowski – sołtys wsi Wąsy Wieś zapytał co z posesjami w których jest 

zameldowanych dużo osób, a mieszka mniej? Za ile osób wówczas będzie płacił właściciel 

posesji? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że ten system nie opiera się na 

meldunku tylko na miejscu zamieszkania. Jeżeli ktoś mieszka w danej posesji to jest 

zobowiązany przyjść do Urzędu Gminy i złożyć deklarację. Jeżeli, ktoś takiej deklaracji nie 

złoży wówczas gmina będzie musiała wezwać taką osobę do jej złożenia.  

Pani Danuta Pruska – sołtys wsi Leszno zapytała co z budynkami wielorodzinnymi, w 

których funkcjonuje wspólnota mieszkaniowa?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że najprawdopodobniej system 

odbioru odpadów zostanie na starych zasadach, aczkolwiek zapisy regulaminu dopuszczają w 

budynkach wielorodzinnych prowadzenie segregacji workowej. Zapis taki powstał na 

wniosek radnego z Zaborówka.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że generalnie w przypadku budynków 

wielorodzinnych odbiór odpadów pozostanie na dotychczasowych zasadach. Jeżeli 

funkcjonuje aktywna wspólnota mieszkańców wówczas ona składa deklarację za wszystkich 

mieszańców. Wójt przypomniał, że zakup pojemników na odpady zmieszane leży w gestii 

właściciela nieruchomości, więc jeśli wspólnota nie posiada pojemników to będzie musiała 

takie pojemniki zakupić.  

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy zapytała co z osobami starszymi, które 

praktycznie nie generują odpadów podlegających segregacji, czy takie osoby będą musiały 

płacić wyższą stawkę za odbiór odpadów?  
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Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że taka osoba powinna wypełnić deklarację i 

zaznaczyć, że będzie segregować odpady, a nie musi co miesiąc oddawać worków, tylko np. 

co dwa miesiące, bo niemożliwe jest żeby ktoś w ogóle nie generował odpadów 

kwalifikujących się do segregacji.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że z tego co rozumie 

mieszkańcy powinni do dnia 1 lipca 2013r. wypowiedzieć umowy, które mają dotychczas 

podpisane z firmami odbierającymi odpady?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że w interesie mieszkańców jest 

wypowiedzenie umów, żeby nie płacić podwójnie- mimo, że są prawnicy, którzy stoją na 

stanowisku, że umowy wygasają automatycznie z dniem 1 lipca 2013 roku. Na pytanie o 

termin złożenia deklaracji odpowiedział, że pierwszą deklarację właściciel nieruchomości 

powinien złożyć  do końca kwietnia przyszłego roku. Powiedział, że zapisany został taki 

termin ponieważ cały system trzeba stworzyć, a to wymaga naprawdę dużo pracy od osoby, 

która będzie się tym zajmować.  

Pani Danuta Pruska – sołtys wsi Leszno zapytała co w sytuacji, gdy w budynku 

zameldowanych jest 6 osób a mieszkają 3? Co należy wpisać w deklarację?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że była już o tym mowa. Przypomniał, że decyduje 

miejsce zamieszkania a nie zameldowania.  

Pan Paweł Marciniak – sołtys wsi Trzciniec i Stelmachowo zapytał czy ta opłata odnosi się 

również do dzieci?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że opłata naliczana jest od osoby niezależnie od jej 

wieku.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy są jeszcze jakieś pytania dotyczące 

tego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono w związku z czym przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały po czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVI/173/2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy 

są jakieś pytania do  tej uchwały? 

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy zapytała czy dobrze rozumie, że opłaty za 

odbiór odpadów należy wnosić kwartalnie?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że w uchwale wskazane jest, że 

opłata naliczana jest co miesiąc natomiast rozliczenie jest kwartalne.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że jeśli komuś jest wygodniej to 

może płacić co miesiąc, ważne jest żeby mieścić się w podanych terminach. Zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania? Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVI/174/2012 w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i zapoznała radnych z 

wzorem deklaracji. Powiedziała, że jej zdaniem w przypadku deklaracji dużą rolę będą 

spełniać sołtysi i radni, którzy powinni informować mieszkańców o konieczności złożenia 

deklaracji do Urzędu Gminy. Zapytała czy są jakieś pytania do tej uchwały? 

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zapytała czy deklaracje będą do 

pobrania na stronie internetowej oraz czy będzie możliwość przesłania skanu podpisanej 

deklaracji?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz- Zastępca Wójta powiedział, że formularz deklaracji będzie 

dostępny na stronie internetowej Urzędu Gminy. Co do przesyłania skanu deklaracji to nie 

zastanawiał się jeszcze nad tym tematem, ale jego zdaniem pierwsza deklaracja powinna być 

złożona osobiście w Urzędzie, tym bardziej, że będzie istniała konieczność odbioru worków 

do segregacji odpadów. Powiedział, że skan jako wersja robocza potrzebna do ewidencji 

może zostać przesłany, jednak należy dostarczyć do urzędu oryginał deklaracji podpisany 

przez właściciela nieruchomości.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zapytała w jaki sposób zostanie 

rozwiązany problem pierwszego wydawania worków, gdyż gmina pracuje w takich 

godzinach, że wiele osób nie da rady odebrać ich osobiście bez wcześniejszego wyjścia z 

pracy?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że w takiej sytuacji poprosimy Panią jako sołtysa o 

pobranie worków dla mieszkańców wsi.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że ona również pracuje 

zawodowo i nie ma możliwości przybycia do urzędu w godzinach pracy.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że w tej sytuacji może radny Wróblewski zgodzi się 

rozdać worki mieszańcom Marianowa.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny zgodził się zająć roznoszeniem worków w Marianowie 

jeśli będzie taka potrzeba.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVI/175/2012 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała,  że ta uchwała stanowi wyciąg z 

regulaminu. Uchwała określa szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług oraz podaje 

minimalne  ilości pojemników i worków odbieranych z posesji. Określa częstotliwość 

odbierania odpadów z posesji. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym poddała 

go pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVI/176/2012 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku z faktem, że dzisiejsza 

sesja jest sesją nadzwyczajną nie ma w porządku obrad spraw różnych, chyba, że ktoś ma 

jakąś ważną sprawę to może zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu w związku z czym w wyniku 

wyczerpania porządku obrad przewodnicząca zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 

18:50. Przypomniała, że sesja budżetowa odbędzie się w tym samym miejscu w dniu 20 

grudnia.  

 

          

            Przewodnicząca Rady Gminy 

                 /-/ mgr Barbara Koza 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


